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2.) A III. negyedévben versenytárgyalást írunk ki az 1992. évi 
tömegközlekedés lebonyolítására Várpalotán az olcsóbb ü z e 
meltetés céljából.

3.) Mi a Volán vezetői fölött nem rendelkezhetünk, nem vagyunk 
munkáltatói, ezért leváltani nem tudjuk őket.

Kérem, hogy a következő képviselő-testületi ülésen ismét t é r 
jünk vissza a témára, addig a Volán Vállalattal egyeztessünk 
és ezután adjuk ki az állásfoglalásunkat.

D r ^ __C _ z_e _i _ d_ l _i__i r t v á n :

Nehéz minősíteni ma még az ilyen jellegű beadványokat, t e k i n t e t 
tel arra, hogy pontosan az eljárás szabályainak nem felel meg, 
így a ké pv iselő-testület hatásköre szempon tjából tudom csak meg - 
közelíteni. Emlékeztetnék arra, hogy alkotott a k é p v i s e l ő - t e s t ü 
let egy rendeletet a helyi népi kezdeményezésről és n é ps z a v a 
zásról. Meg kell vizsgálni atekintetben majd a beadványt, hogy 
ennek miképpen felel meg, ez az egyik.
A másik kérdés pedig az, hogy mindenképpen a Volán vezetésének 
tudomására kell hozni, mert nem csupán a ké pv iselő-testülethez 
szól .
A harmadik, amit megemlítenék, hogy a közelmúltban foglalkozott 
a Parlament a közigazgatási bíráskodással, illetőleg a k ö z i g a z 
gatási bírósággal. Fennáll annak a veszélye és ezt így t á j é k o z 
tatásul szíveskedjenek tudomásul venni, hogy az ilyen jellegű 
önkormányzati döntések, mint a rendelet, bíróság előtt m e g t á m a d 
hatók lesznek. Ebből az aspektusból tudom támogatni azt a j a 
vaslatot, hogy ismételten meg kell vizsgálni, szélesebb körű 
tájékoz tatást kell a kérdésben adni, mert adott esetben nem t u 
dunk kitérni az újból és újból való vizsgálattól.

A kép vi se lő-testü le t a válaszokat és javaslatokat egyhangúlag 
elfogadta.

l_ e_s_z_ k_ o_ v_ s _z _k _ i_ _ Ii b or £

Tá jékoztatóként szeretném elmondani, hogy a Május 1-jei M a j á 
lis szervezését a Polgármesteri Hivatal magára vállalta. M e g 
kértük a Volánt, hogy reggeltől estig 10,- Ft-os áron v á l l a l 
ják a Főtér és a Cseri parkerdő között folyamatos körjárattal 
a személyszállítást, amit ők ezen az áron vállaltak is.
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Április 2 — rí11 a Polgármesteri Hivatalba várjuk a K ö r n y e z e t v é d e l 
mi I’i/o t tsáyo t , meri az Ipari- és Kereskedelmi Minisztériumiul 
jönni, fog egy illetékes személy, aki tájékoztatást fog nekünk 
adni a veszc ly os hulladé k- tá roló létesítésével kapcsolatos pálya - 
z a t k i. í r á s á r 61.
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A Városrendezési-, Kommunális Bizottság megindítja a város s z e m 
léjét, melyet Inota faluval kezdenénk, amikoris a falu minden 
utcáját felülvizsgáljuk. Aki képvis el ő- társaim  közül úgy érzi, 
hogy csatlakozni kíván ehhez a bejáráshoz, azt szívesen látjuk 
az indulás helyszínén a Mélyfúró előtti buszmegállóban április 
4-én 12 órakor.

Tegnap (27-én) itt volt a Földgép Vállalat képviselője a veszé- 
l yeshul la dé k-tárol ó létesítésével kapcsolatban. Me gállapodtunk 
abban - mivel nagyon kevés ez ügyben az információnk -, hogy az 
ő költségükre április 5-én autóbuszt indítanak Aszódra a vészé- 
ly eshulladé k- te lepet megtekinteni. A busz 7,00 órakor a Fő t é r r ő l  
indul, kérem k ép vi selő-tá rs ai m közül, aki jönni szeretne ir a t
kozzon fel Péter Istvánnénál.

Több hozzászólás nem lévén a polgármester az ülést 10,00 órakor 
berek esztette.

K. m. f.

/

( D r . Czeidli István ) 
jegyző


